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Geacht college, 
 
Naar aanleiding van berichten over een aardwarmte project in Amersfoort en mogelijke 
interesse bij de Regio Gooi en Vechtstreek zijn wij benieuwd naar het volgende: 
 
1. Doet Hilversum, al of niet in het kader van de RES Gooi en Vechtstreek, onderzoek naar 

de toepassing van aardwarmte en wordt daarbij gekeken naar de toepassing van 
aardwarmte als warmtebron voor de gehele gemeente? 

2. Zo ja, wat zijn tot nu toe de resultaten en vooruitzichten? 
3. Zo nee, waarom niet en wanneer is het college van plan deze mogelijke bijdrage aan de 

energietransitie serieus te onderzoeken? 
 
 Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
 
Edwin Göbbels 
Democraten Hilversum 


